
 

 
Verslag voorbereidingsgroep 
Dorp Kronenberg –  20-04-2023 –  Blokhut ‘de Sjaloom’ Kronenberg  

Aanwezig: Michael Dolbaum, Aniek Haumann, Lian Hoeijmakers, Maurice van de Leeden, 

Harry Hoogers, Karl-Heinz Walter, Christian van Rens, Laura van Zon, Gert-Jan Aerts, Geert 

Philipsen, Ton Mulders, Ans Mulders, Sjaar Huijs, Piet Janssen, Loes van den Eijnden en 

Jacky Relouw 

1. Welkom en opening 

Jacky heet alle aanwezigen van harte welkom. Omdat er sinds het laatste overleg weer 

nieuwe gezichten aan tafel zitten, wordt er een voorstelronde gemaakt.  

2. Een korte terugblik op de periode na 2 februari 

Het laatste overleg van de voorbereidingsgroep vond plaats op 2 februari 2023. Om de 

aanwezigen bij te praten over de stand van zaken, wordt er teruggeblikt op de periode 

tussen het laatste overleg en vandaag. 

Dit laatste overleg gingen we uit elkaar met de boodschap dat er verkiezingen nodig zijn 

om weer een goed gedragen platform voor Kronenberg te krijgen. Met deze boodschap 

zijn Loes en Jacky naar de Dorpsraad gegaan om te onderzoeken of zij hiervoor open staan. 

In eerste instantie leek de Dorpsraad hierover mee te willen denken maar helaas hebben 

ze ons uiteindelijk per e-mail bericht hier niet aan mee te willen werken: 

‘(…)De weg die Dorp Kronenberg momenteel bewandelt zal niet tot een structurele oplossing 

leiden. We hebben terug gekeken in notulen en het verzoek aan het huidige bestuur om 

“plaats te maken” is vorig jaar mei al gedaan. Vervolgens ook bij de bijna-mediation. Onze 

gemotiveerde reactie is ongewijzigd. Wederom dit verzoek doen, is eerder olie op het vuur dan 

zoeken naar een oplossing. (…) Er is een goed gesprek, een dialoog noodzakelijk om 

voortgang te boeken. Mensen die niet willen praten, blijven thuis. Jammer, maar ze dragen 

niet bij aan een goed, eerlijk en transparant gesprek. Wij roepen jullie, Jacky en Loes, Dorp 

Kronenberg, op om samen naar een oplossing te blijven zoeken. Eenzijdig doorduwen zou 

averechts werken. 

Het bestuur van de Dorpsraad kronenberg blijft onverminderd beschikbaar voor een goed 

gesprek.’ 

3. Hoe nu verder? 

In eerste instantie wordt er in de groep gezocht naar een mogelijkheid om alsnog te 

komen tot verkiezingen. Uiteindelijk wordt de conclusie getrokken dat verkiezingen 

zinloos zijn als de Dorpsraad hieraan niet mee wil werken. Enerzijds omdat het niet goed 

voelt om over de rug van de Dorpsraad verkiezingen te organiseren en anderzijds omdat 

het dorp geen afgewogen keuze kan maken als de Dorpsraad geen onderdeel is van deze 

verkiezing. 

Om die reden kiest de groep ervoor om een andere weg in te slaan. Men besluit op eigen 

initiatief te gaan onderzoeken wat een goed platform is voor Kronenberg. Er zit wel nog 

verschil in mening van hoe dit het beste gedaan kan worden. De één wil graag per direct 

een stichting oprichten terwijl de ander pleit voor een zorgvuldig proces.  

 

Uiteindelijk wordt besloten om de Vereniging Kleine Kernen Limburg (VKKL) te vragen of 



 

ze onafhankelijke begeleiding kunnen bieden in dit proces. Loes en 

Jacky zullen hiervoor een kennismaking met VKKL plannen. Als hieruit blijkt dat zij de 

gevraagde ondersteuning kunnen bieden dan plannen we een nieuwe bijeenkomst. Het 

organiseren van een grote bijeenkomst voor het dorp is ook onderdeel van dit proces. 

 

4. Taakverdeling 

Door de verandering van de koers wordt dit agendapunt overgeslagen. 

5. Rondvraag en sluiting 

Er wordt aangegeven dat men blij is dat we dit proces lopen. Het is voor Kronenberg 

belangrijk om tot een gedragen platform voor het hele dorp te komen. Wel wordt 

gevraagd om ook de Dorpsraad te blijven informeren/betrekken. 


